
Referat fra generalforsamling i grundejerforeningen Overgårdsparken  
onsdag den 20. april 2022 kl. 18.30.


Referent: Theis 

1. Valg af dirigent 
Line (49) valgt


2. Beretning for det forløbne år


Dejligt, at vi nu kan samles uden koronarestriktioner. Bestyrelsesarbejdet har dog stadig 
været præget heraf, så vi har ikke afholdt så mange bestyrelsesmøder. Der har dog heller 
ikke været noget presserende. 

I mellemtiden er det solgt 3 boliger, nemlig nr. 27, nr. 2 og nr. 4. og vi glæder os til at byde 
de nye beboere velkommen.


Havemand:

Vi har ansat en ny havemand, som vi tilfredse med, så han fortsætter. Ole har indtil nu 
været kontaktperson til havemanden, og der er udarbejdet en liste over arbejdsopgaver.


Belysning af sti v Østergårdsparken: I den nuværende bestyrelse har der ikke været 
resurser til at arbejde videre med projektet.


Belysning: Det er som nævnt på sidste generalforsamling Aura, der har overtaget driften, 
og de har været noget nemmere at kontakte, da der igen var problemer med lampen ved 
nr. 3, som de har udskiftet til LED lampe.


Snerydning: Bestyrelsen har været enige om, at vi er tilfredse med den nu nuværende 
ordning. Vi har derfor ikke gjort mere ved sagen. 


Arrangementer: Julearrangementet blev aflyst pga. manglende tilslutning.


Beretningen godkendt.


3. Revideret regnskab fremlagt til godkendelse


Regnskab præsenteret og godkendt.


4. Fremlæggelse af budget


Budget fremlagt og godkendt.


5. Indkomne forslag


Forslag stillet om billigere løsning af snerydning.


Diskussion om billigere snerydning; Østergårdsparkens aftale er nævnt som mulig “case” 
samme snerydning er brugt siden 2007; markedet bør undersøges; generelt problem, at 
snerydningen skaber problemer i den ene side af vejen. 




Der besluttes at:

• den kommende bestyrelse har ansvaret for at finde en ny aftale og at den 

nuværende aftale ikke opsiges, før en ny aftale er fundet!


Samtidig opfordres også til at den nye bestyrelse undersøger mulighed for at udskifte 
vejbelysningen til LED lamper. Evt. kun indsatsen. Udgiften hertil kan hurtigt indhentes 
ved mindre elforbrug.


6. Valg af bestyrelse og suppleanter


Lisbeth Povlsen er på valg men genopstiller ikke, da hun er flyttet.

Gurli Rohde (55) er på valg og genopstiller.

Sys Clausen (22) opstiller.

Begge valgt.

    

Majbritt Bro (15) genopstiller ikke som suppleant

Kirsten Steffen (5) og Lars Rasmussen (17) er valgt til suppleanter 


7. Valg af revisor

Keld (61) genvalgt som revisor


8. Eventuelt


Opfordring til at tænke over bedre udnyttelse af fællesarealet.

Opfordring til at husejere ud mod Langkær samler haveaffald op efter fx hækkeklipning.


19 personer deltog i generalforsamlingen.


Konstituerende bestyrelsesmøde mandag den 2. maj kl. 19.00 hos Gurli, 
Overgårdsparken 55



